
Protokół Nr 1/2022 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy z dnia 25 stycznia 2022 r. 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 7. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Analiza zaległości podatkowych, opłat za wodę i odpadów komunalnych za 2021 rok. 

2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2022 r. 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej. 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2022-2024. 

5. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XVI/157/2020 w sprawie 

określenia warunków oraz trybu finansowania zadania własnego Gminy Wielkie Oczy 

w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu. 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie użytku ekologicznego w miejscowości 

Kobylnica Ruska. 

7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów. 

8. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 
jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan 

Albert Hawrylak, Sekretarz Gminy Wielkie Oczy Pan Zbigniew Pałczyński, pomoc 

administracyjna Pani Monika Sikorska, Kierownik GOPS Pani Grażyna Senyk. 

Pan przewodniczący P. Jacyk ze względu na nieobecność pracownika przełożył analizę za 

zaległości podatkowe na kolejne posiedzenie komisji. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią M. Sikorską, która przedstawiła analizę 

zaległości opłat za wodę i odpady komunalne za 2021 rok (zał. nr 2 do protokołu). Pan 

przewodniczący P. Jacyk zapytał czy jest naliczany sam abonament jeśli ktoś nie płaci za 

wodę. Pani M. Sikorska odpowiedziała, że nie ma abonamentu, płaci się tylko za sama wodę. 

Pan radny F. Bajan zapytał czy są to dane za 2021 rok czy narastająco. Pani M. Sikorska 

odpowiedziała, że są to dane narastająco. Więcej pytań i dyskusji nie było. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią kierownik G. Senyk, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-



2024 (zał. nr 3 do protokołu). Pytań i dyskusji nie było. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana Wójta A. Hawrylaka, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 r. (zał. nr 4 do 

protokołu). Pan radny R. Pietrucha zapytał ile firm startowało do przetargu na wykonanie prac 

z zakresu zagospodarowania lasu oraz pozyskania i zrywki drewna. Pan Wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że do przetargu startowały 3 firmy, a wygrał Zakład Usług Leśnych Krzysztof 

Furgała. Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana Wójta A. Hawrylaka, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej (zał. nr 5 do protokołu). Rozpoczęła 

się dyskusja na temat remontów dróg oraz współpracy ze starostwem. Pan radny R. Osowski 

podkreślił potrzebę wykonania dwóch odcinków drogi na ul. Kazimierza i ul. Łukawieckiej. 

Poddano projekt uchwały pod zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana Wójta A. Hawrylaka, który przedstawił 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XVI/157/2020 w sprawie określenia warunków oraz 

trybu finansowania zadania własnego Gminy Wielkie Oczy w zakresie tworzenia warunków 

sprzyjających rozwojowi sportu (zał. nr 6 do protokołu). Poddano projekt uchwały pod 

zaopiniowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

Pan Wójt A. Hawrylak powiedział, że projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego w 

miejscowości Kobylnica Ruska będzie wycofywany z porządku obrad na sesji ponieważ 

została ona wysłana pod zaopiniowanie do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Jak 

będzie już wydana opinia RDOŚ wówczas przedstawi się uchwałę pod zaopiniowanie na 

komisji. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana sekretarza Z. Pałczyńskiego, który 

przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów (zał. nr 7 do 

protokołu). Rozpoczęła się dyskusja na temat uchwały, obecności sołtysów na sesjach oraz 

potrąceń z tym związanych. Podjęto decyzję żeby nie wprowadzać uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla sołtysów na najbliższej sesji. Zadecydowano żeby do dwóch 

tygodni zwołać wszystkie komisje i jeszcze raz omówić tą uchwałę. Poddano propozycję 

ponownego zwołania wszystkich komisji w celu omówienia uchwały pod głosowanie. Za 

zwołaniem komisji i ponowną pracą nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diet dla sołtysów było 6 członków komisji, a jeden członek wstrzymał się od głosu. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący P. Jacyk 

podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 11:00. 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 


